

CONSEIL MUNICIPAL

Compte rendu de l'assemblée spéciale du 25 janvier.

M. l'échevin Ward, maire-suppléant, occupe le fauteuil de la présidence.

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, Larivière, Proulx, Lévy, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Bumbray, Gallery, Lavallée, Stearns, N. Lapointe, Leclaire, Giroux, Mercier, O'Connell, Couture, Laviolette, Gadbois, Robinson, J.-B.-A. Martin, Nault, Séguin, Marin, Duquette, Lévesque, Major, Guay, David, Roy, Mount, Fraser, Carter, Lamoureux, Prud'homme, McKenna.

REQUETES, ETC.

1.—De la "Fogarty Company, Ltd.", protestant contre l'adjudication d'un contrat pour la fourniture de chaussures par la Commission de Police.

Déposée sur le bureau.

2.—Du "Stadacona Athletic Club" et du "Montreal Carnival of Summer and Winter Sports", demandant à être incorporés.

3.—De M. E.-W. Villeneuve, protestant contre le fait que les effets saisis dans une maison de jeu ont été rendus à leur propriétaire.

Renvoyées à la Commission de Police.

4.—De M. E.-N. Hébert, demandant la permission d'installer une dynamo.

Renvoyée à la Commission des Incendies et de l'Éclairage.

5.—De M. Moïse Thauvette, demandant à être nommé estimateur.

Renvoyée à la Commission des Finances.

6.—De M. W.-McLea Walbank, au sujet du compte de la Compagnie pour l'éclairage des rues.

Déposée sur le bureau.

7.—Des tailleurs de pierre, demandant que la pierre dont la Ville se sert soit taillée par des contribuables de Montréal.

8.—De M. Wilfrid Malouin, formulant certaines accusations contre deux employés du service de la Voirie, MM. Dickson et Godin.

Renvoyées à la Commission de la Voirie.

9.—De l'Union des Employés Civiques, demandant à la Ville de donner du travail durant l'hiver à des journaliers âgés.

Renvoyée aux Commissions de la Voirie, de l'Aqueduc et de l'Incinération.

10.—Du consul d'Italie, remerciant le Conseil de sa sympathie.

Déposée aux archives.

11.—De M. l'échevin L'Espérance, accusant M. l'échevin M. Martin d'avoir donné ordre aux employés de l'incinération de charroyer des cendres à sa maison d'été.

Sur proposition de M. l'échevin L'ESPERANCE, appuyé par M. l'échevin DUQUETTE, il est

Résolu: Que ladite lettre soit référée à la Commission spéciale re Poste de Police No 13, pour examen et rapport.

RAPPORTS

12.—De la Commission des Finances, au sujet de l'offre de la Compagnie du chemin St-Michel de vendre à la Ville son chemin et les droits qui lui sont conférés par sa charte.

Sur proposition de M. l'échevin L.-A. LAPOINTE, appuyé par M. l'échevin FRASER, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et adopté.

13.—De la Commission des Finances, à l'effet de payer certains mémoires de frais et jugements, s'élevant à \$226.50, \$172.00 et \$96.80.

14.—De la Commission des Finances, à l'effet de payer \$384 à la Commission des Ecoles protestantes, en règlement d'une certaine réclamation.

15.—De la Commission des Finances, refusant de souscrire au rapport de la Commission des Marchés qui demande un crédit de \$500 pour parachever certains logements au marché Bonsecours.

CITY COUNCIL

Report of special meeting held the 25th of January.

Alderman Jos. Ward, acting mayor, in the chair.

Present: Aldermen L. A. Lapointe, Larivière, Proulx, Lévy, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Bumbray, Gallery, Lavallée, Stearns, N. Lapointe, Leclaire, Giroux, Mercier, O'Connell, Couture, Laviolette, Gadbois, Robinson, J. B. A. Martin, Nault, Séguin, Marin, Duquette, Lévesque, Major, Guay, David, Roy, Mount, Fraser, Carter, Lamoureux, Prud'homme, McKenna.

PETITIONS, ETC.

1.—From the Fogarty Company, Ltd., complaining of the awarding of a contract for boots by the Police Committee.

Laid on the table.

2.—From Stadacona Athletic Club and The Montreal Carnival of Summer and Winter Sports, for incorporation.

3.—From E. W. Villeneuve, complaining that paraphernalia seized in a gambling house was returned to owner.

Referred to Police Committee.

4.—From E. N. Hébert, for permission to instal a dynamo.

Referred to Fire and Light Committee.

5.—From Moïse Thauvette, to be appointed assessor.

Referred to Finance Committee.

6.—From W. McLea Walbank, anent the Company's account for street lighting.

Laid on the table.

7.—From journeymen stone cutters, asking that stone used by the City be cut by ratepayers of Montreal.

8.—From Wilfrid Malouin, making certain charges against two employes of the Road department, Messrs. Dickson and Godin.

Referred to Road Committee.

9.—From Union of Civic Employes, asking City to give employment during winter to aged laborers.

Referred to Road, Water and Incineration Committees.

10.—From Consul of Italy, thanking Council for resolution of sympathy.

Filed of record.

11.—From Alderman L'Espérance, accusing Ald. M. Martin of having ordered employes of the Incineration to cart ashes to his summer residence.

On motion of Ald. L'ESPERANCE, seconded by Ald. DUQUETTE, it was

Resolved: That said letter be referred to the special Commission re No. 13 Police station, for examination and report.

REPORTS.

12.—From Finance Committee, anent the offer of the St. Michael Road Company to sell road and charter rights to the City.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. FRASER, it was

Resolved: That said report be received and adopted.

13.—From Finance Committee, to pay certain bill of costs and judgments, amounting to \$226.50, \$172, \$96.80.

14.—From Finance Committee, to pay \$384 to the Protestant Board of School Commissioners, in settlement of a certain claim.

15.—From Finance Committee, declining to concur in a report of the Market Committee for an appropriation of \$500 to complete certain dwellings in Bonsecours market.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. LAVALLEE, it was